
Protokół Nr XIV
z  XIV Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia 07 grudnia 2007r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Otwarcia obrad XIV Sesji Rady Gminy Kluki dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy  Grzegorz  Augustyniak,  który  przewodniczył  obradom.  Powitał  serdecznie 
wszystkich   radnych,   Pana  Wójta,  Panią  Skarbnik,  Panią  Sekretarz,  Radcę  prawnego, 
Dyrektorów Szkół, Kierownika Zespołu Obsługi Szkół i sołtysów oraz stwierdził,  iż na 
stan 15 radnych obecnych jest 12 radnych. Obrady są prawomocne.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Ponadto w sesji uczestniczyli:
Pan Bernard Stein - Wójt Gminy Kluki,
Pani  Elżbieta Bednik -  Skarbnik Gminy Kluki,
Pani Anna Fabrowska -  Sekretarz Gminy Kluki,
Pani Ewa Łumińska                         -  Dyrektor Zespołu Szkół w Klukach,
Pani Anna Płomińska                       -  Dyrektor  Szkoły Podstawowej w Kaszewicach
Pani Wioletta Drzewosz  -  Dyrektor  Szkoły Podstawowej w Parznie
Pani Marzanna Karpińska  -  Kierownik  Zespołu Obsługi Szkół w Klukach
Pan Andrzej Domański  -  Radca prawny
Sołtysi Gminy Kluki.
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.
Porządek  obrad  radni  otrzymali   z zawiadomieniem  i materiałami  na sesję.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz  Augustyniak  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy do 
porządku obrad ktoś chciałby  wnieść jakąś poprawkę?
Radny Jerzy Konieczny poprosił o przełożenie pkt 7 obrad na następną  sesję, ponieważ 
materiały dopiero wczoraj były dostarczone  i nie zdążył nikt się przygotować.
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na propozycję przesunięcia  punktu 7 posiedzenia.
Innych propozycji do porządku obrad nie było.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad po zmianie. 
Proponowany porządek sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2007 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat pobieranych za udzielenie informacji 

publicznej na wniosek.
6. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat  ponoszonych przez 

właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  pozbywania  się  zebranych  na 
terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie 
gminy Kluki.

7. Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
8. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
9. Interpelacje i wolne wnioski.
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.



Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z ostatniej sesji był do wglądu  w siedzibie Rady Gminy, natomiast 

w dniu sesji na sali obrad. Uwag nie zgłoszono. 
Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy radni.

Przewodniczący Rady Gminy – Państwo prosiliście, aby zaprosić dyrektorów szkół i GOK 
w  celu  poznania  nowych  dyrektorów  szkół  oraz   zadania  kilku  pytań.  Była  również 
zaproszona Pani z Domu Kultury, możliwe że jeszcze dojdzie w trakcie sesji.
Aby  nie  przetrzymywać  Pań  przez  całą  sesję  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił 
o zadawanie pytań.
Wójt   Bernard   Stein   przedstawił  oficjalnie   nowe  Panie  Dyrektor,  tj.  Panią  Ewę 
Łumińską  z Zespołu  Szkół  w Klukach i Panią Annę Płomińską ze Szkoły Podstawowej 
w Kaszewicach i  poniformował,  że  Panie  od września prowadzą wymienione szkoły. 
Intencją  radnych  było  poznać  problemy  tych  szkół  z  nowego  punktu  widzenia.  Panie 
podzielą się swoimi spostrzeżeniami,  a radni zwrócą się z pytaniami i uwagami,  co do 
funkcjonowania jednostek  przez Panie prowadzonych, jak również przez Parzno.
Pani Ewa  Łumińska przedstawiła się radnym i poinformowała,  iż  Dyrektorem  Zespołu 
Szkół  w  Klukach  jest  od  3  września  2007r.,  z  wykształcenia  mgr  biologii  z 
przygotowaniem  do  edukowania  do  życia  w  rodzinie,  a  także  nauki  przyrody.  Ma 
ukończone  studia  podyplomowe  w  tym kierunku,  jak  również  z zakresu  zarządzania 
w  oświacie.    Pani  Dyrektor  omówiła  szczegółowo  zadania  i   programy  realizowane 
w  szkole,  prowadzenie  ścieżek  ekologicznych,  zdrowotnych,  a  także  szeroki  zakres 
pomocy uzyskiwanej od sponsorów.
Pani Anna Płomińska -  Dyrektor   Szkoły Podstawowej w Kaszewicach poinformowała 
radnych,  iż   jest  absolwentką  nauczania  początkowego  studiów  dziennych,  ukończyła 
studia  pedagogiczne  w  zakresie  pedagogiki  i  edukacji  informatycznej  w  szkole  oraz 
Instytut Matematyki w Płocku i studnia podyplomowe z zakresu organizacji  i zarządzania 
oświatą.  Omówiła  swój  wkład  wniesiony   w  funkcjonowanie   szkoły,  realizowane 
programy,  prowadzenie  ścieżek  ekologicznych  i  zdrowotnych,  współpracę  ze 
środowiskiem lokalnym. 
Pani   Wioletta  Drzewosz  w  skrócie   poinformowała,  iż  jest  wieloletnim  Dyrektorem 
Szkoły Podstawowej  w Parznie  –  najmniejszej  szkoły w gminie.  Z wykształcenia  mgr 
chemii, ukończyła studia podyplomowe z chemii, z biologii, z przyrody jak również studia 
podyplomowe z zarządzania oświatą. W szkole najważniejsi są uczniowie, wychowanie, 
bezpieczeństwo  i  wykształcenie.  Wielu  absolwentów kończy szkoły  ponadgimnazjalne, 
studia.  Wśród obecnych na sesji są również absolwenci tych szkół. Poszukiwani są cały 
czas sponsorzy (m.in.  RCEE). Pani Dyrektor, korzystając z okazji, zaprosiła na gminny 
konkurs  recytatorski,  który  odbędzie  się  w  poniedziałek.  Jest  to  konkurs  poświęcony 
wierszom wesołym.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i   Finansów  Pani  Zofia Dyła – odnośnie przesunięć 
w budżecie   Pani  Skarbnik  poinformowała,  że   przesunięcia   są   w ramach  szkół;  na 
wyposażenie szkoły w Kaszewicach .
Pani Skarbnik poinformowała, iż jest to kwota 3.133 zł. Pani Dyrektor Anna Płumińska 
potwierdziła, że  szkoła ma przyznaną  pracownię multimedialną.
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – pytanie odnośnie sprzętu muzycznego. Był 
kupiony porządny sprzęt, czy się nie nadaje do użytku?
Odpowiedzi udzieliła  Dyrektor P. Ewa  Łumińska  - tamten sprzęt był uszkodzony na 
imprezie  środowiskowej  wiosną  tego  roku.  Został  oddany  do  naprawy.   Po  naprawie 
ponownie uszkodzenie nastąpiło po uroczystości z okazji Dni Papieskich.  Po ponownej 
naprawie znowu nastąpiło uszkodzenie. Nie opłaca się  naprawa tego sprzętu.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Pani  Zofia  Dyła – w  planie komisji była
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analiza  arkuszy  organizacyjnych. Pani Przewodnicząca zapoznała radnych z protokołem 
z  posiedzenia  Komisji  Budżetu  i  Finansów  na  temat  analizy  aneksów  do  arkuszy 
organizacyjnych. Zarówno  do   Zespołu  Szkół  w  Klukach  jak  i  Szkoły  Podstawowej 
w Parznie  zostały skierowane zapytania. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  zapytania  Panie  Dyrektor  wyjaśnią  Komisji  na 
posiedzeniu.  Intencją  Rady  jest  troska  o  budżet.  W  każdej  gminie  w  powiecie 
bełchatowskim obowiązuje  uchwała,  że  przy zatrudnianiu  w pierwszej  kolejności  mają 
prawo mieszkańcy  z  gminy Kluki.  Uchwała ta nie była nigdy zmieniana i w dalszym 
ciągu obowiązuje. 
Pani Ewa  Łumińska udzieliła wyjaśnień odnośnie zatrudnienia nauczycieli w szkole.
Radna  Marzanna  Berendtz  –  pytanie  do  Pani  Dyrektor  SP  w  Kaszewicach.  Z  czego 
wynikła w ubiegłym tygodniu opłata  konkursu. 
Pani  Anna  Płomińska  –  to  jest  odgórne  zarządzenie,  że  przy  takich  konkursach 
ogólnopolskich lub międzynarodowych dzieci wnoszą opłatę w wysokości uzależnionej od 
ilości osób biorących udział z danej szkoły i tam jest od 6,20 - 6,80. 
Radna  Danuta  Stankowska  –  czy  podania,  które  wpływają  od  kandydatów  do  pracy 
podlegają rejestracji?
Pani Dyrektor  Zespołu Szkół –  tak, jest przeznaczona do tego teczka.
Więcej pytań do Dyrektorów szkół nie było. Przewodniczący Rady Gminy podziękował 
Paniom, w imieniu całej rady,  za przybycie na sesję.

Punkt 4 – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2007r.
 Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  do  projektu  uchwały jest 

autopoprawka, którą radni otrzymali przed sesją.
Skarbnik  –    Elżbieta  Bednik  omówiła   zmiany  w  planie  dochodów  i  wydatków 
budżetowych. Zmiany  były omawiane   na  posiedzeniu  Komisji  Budżetu i Finansów i zostały 
zaopiniowane pozytywnie.
Uwag  w sprawie zmian w budżecie nie było.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały.

Plan budżetu po zmianach wynosi:
1. Dochody – 8.287.791,01 zł;
2. Wydatki  – 8.272.443,01 zł.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

     Uchwała Nr 61/XIV/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 07 grudnia 2007r.

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2007rok.
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia opłat pobieranych za udzielenie
                 informacji publicznej na wniosek. .

 Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że są to opłaty na wniosek 
zainteresowanego, z tyt. zwrotu kosztów m.in. za wykonanie kserokopii.
Radny Jerzy Konieczny – czy radni też muszą płacić?
Sekretarz Gminy Pani Anna Fabrowska – oczywiście.
Radca   prawny  Pan  Andrzej Domański –  wszyscy,  każdy  kto chce  uzyskać dostęp do 
informacji  publicznej. W  ramach  prowadzonego  jakiegoś  postępowania,  jeżeli rada 
prowadzi  jakieś  postępowanie  i potrzebne są jej akta  sprawy, np. w której zawarte są 
dane podlegające ochronie, ale dane będące przedmiotem informacji publicznej, wówczas 
rada może taką informację uzyskać, ale nie poszczególni radni. Radni występują tutaj jako 
osoby fizyczne, tak jak każdy inny  kto ma prawo do dostępu. Jeżeli radny ma zlecone, np. 
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przez radę przeprowadzenie jakiś czynności czy analizowanie akt  to wtedy tak.
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

             Uchwała Nr 62/XIV/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 07 grudnia 2007r.

   w sprawie ustalenia opłat pobieranych za udzielenie informacji
publicznej na wniosek. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Punkt 6 – Podjęcie   uchwały  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych
                 przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych
                na terenie  nieruchomości odpadów komunalnych  oraz nieczystości ciekłych na 
                terenie gminy Kluki.
                   Przewodniczący Rady Gminy – to jest uchwała niepodjęta na poprzedniej sesji.
Komisje częściowo się nią zajmowały i są sugestie.
Wójt –  sugestia  z  poprzedniej  narady  taka  była,  aby  poczekać aż  przedsiębiorstwa 
zajmujące się zbiórką odpadów najpierw podadzą cenniki za swoje usługi. Takie cenniki 
już zostały rozprowadzone po terenie całej gminy.
Przewodniczący Rady Gminy – jest sugestia komisji, żeby dodać jeszcze jeden paragraf, 
po paragrafie 2. 
Radca  prawny Andrzej Domański – ja mam 2 projekty i ten  pierwotny i poprawiony. Ta 
poprawka jest absurdalna.  Po pierwsze  jest  sprzeczna z ustawą, po drugie jak można 
ustalać maksymalne   stawki opłat  w stosunku do właścicieli  nieruchomości,  którzy nie 
mają zawartych umów.  Delegacja  zawarta  w art. 6  ustawy  stanowi,  że  rada  gminy 
określa w drodze uchwały  górne stawki opłat ponoszonych przez  właścicieli nieruchomo-
ści za usługi, o których mowa w ust.1. Chodzi  mianowicie  o usługi wykonywane przez 
zakład  będący  gminną   jednostką   organizacyjną   lub    przedsiębiorcę posiadającego 
zezwolenie na  prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli  nieruchomości  lub  w   zakresie  opróżniania  zbiorników     bezodpływowych 
i transportu  nieczystości  ciekłych.  Zatem  prawem i obowiązkiem rady jest ustalenie 
maksymalnych stawek, ponad które żaden przedsiębiorca, który będzie się zajmował od-
bieraniem nieczystości nie może stosować wyższych opłat. To są stawki najczęściej ustala-
ne za pojemnik.
Ta poprawka byłaby sprzeczna z prawem. Nie ustala się stawek dla kogoś kto nie jest 
związany żadną umową. Gmina jest zobowiązana zorganizować odbieranie  odpadów w 
przypadku właścicieli nieruchomości, którzy nie zawarli umów. Gmina wtedy musi odbie-
rać, ale będzie pobierać opłaty wg stawek maksymalnych. Egzekucja tych opłat odbywa 
się na podstawie ustawy Ordynacja podatkowa.
O godz. 1500   przybył na obrady radny Jerzy Dymiński.
Radna Danuta Stankowska zaproponowała – poczekać. Jak otrzymamy aneksy do umów to 
podejmiemy decyzję.
Za przesunięciem projektu  uchwały na następną sesję głosowali wszyscy radni.

Punkt 7 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
                    W punkcie tym nie były podejmowane żadne uchwały.

Punkt 8 - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

                    Wójt Pan Bernard Stein przedstawił informację z działalności międzysesyjnej:
1/ Nastąpił odbiór w Wierzchach  Parzeńskich  w zakresie odcinka wykonanego. Mamy tam
    spór i toczy się postępowanie prawne.
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2/  Odbyło się spotkanie z Powiatowym Centrum Przedsiębiorczości. Powstała  propozycja
     (inicjatywa)  utworzenia  Regionalnej Izby Gospodarczej. Zaproszeni zostali do wzięcia
     udziału  w  tym  spotkaniu  wszyscy  znaczący przedsiębiorcy z terenu naszej  gminy. 
     Prawdopodobnie  czterech  przedsiębiorców z naszego terenu  do  tej   Regionalnej Izby
     się wpisało.
3/ Uczestniczyłem w spotkaniu w jednostce Łasku.  Był  przewodniczący  strefy katapulto-
     wania  i zrzutu  podwieszeń  z samolotu F 16. Takowa  strefa wskazana była również na
    terenie naszej gminy. Dwie strefy zostały  pokazane  Ministerstwu Obrony Narodowej.
    Jedna  z  nich  zostanie  zaakceptowana;  albo  ta  nasza  strefa,  albo  między Sieradzem
    a Zduńską Wolą.
3/ Odbyło  się  Walne  Zgromadzenie  Związku Komunalnego  w Kleszczowie. Omawiane
     zostały sprawy, dot. zbycia przez  ZKG majątku będącego w posiadaniu Związku, który 
     jest  posadowiony na terenie 9 gmin.  Uchwały  podejmowane  są  w ten sposób,  że my
     jesteśmy   właścicielem   w  1/3  ujęcia  wody  w  Parzniewicach  i  w  1/3  grubej  rury
     przesyłowej,  która  biegnie  przez gminę  Wola Krzysztoporska (tranzytu) i jednego z 3
    tranzytów, jednej gałązki,  która  biegnie  przez  gminę Bełchatów  oraz sieć wspólna, tj. 
    ponad 15 km sieć tzw. kaszewicka.  Udało się  przeforsować  zakup za 20% wartości po 
     umorzeniach,  przypada to   parę 20  tysięcy zł.  Jest  to  symboliczna  kwota  za te sieci
     i ujęcia. Do sfinalizowania musimy podejść do końca marca 2008r.
4/ Uczestniczyliśmy  w otwarciu  salki  środowiskowej w Kaszewicach, Dnia Dobrodzieja,
    o którym Pani Dyrektor  szkoły mówiła.
5/ Oświetlenie  ul. Szkolna  -  cofnięto  projektantowi  dokumentację   z  ZUD,  ponieważ 
     kumulacja   infrastruktury    uzbrojenia   w   tym   pasie,  gdzie  było  projektowane  to 
     oświetlenie  jest  tak  duża. Trzeba  przeprojektować  (przerzucić)  sieć  na  drugą stronę
     drogi.  Realizacja będzie po Nowym Roku.
6/ MZK – zmniejszyła się ilość kursów 12, chcą zejść z 7. Jest iskra nadziei, że
     w  przyszłym  roku  to jeszcze   funkcjonować będzie w połączeniu z 1, tak jak to   w tej
     chwili jest zrobione.
7/ PKS-  informacja  dla mieszkańców Roździna i Ciszy. Zażyczyli sobie 3.080. zł dopłaty,
    gdyby  tych 20  tam jeździło  do szkoły.  W przeliczeniu  na osobę  jest to 150 zł dopłaty
    do  biletu  miesięcznego  do 1 osoby.  Bilet  miesięczny  może  kosztować   w  granicach 
     50-60 zł. Jest to nie do przyjęcia, stąd też jest poszukiwanie innych przewoźników.
8/  Zostały założone monitoringi. Monitoring w Zespole Szkół w Klukach i Urzędzie.
9/  Ośrodek Zdrowia został   ztermomodernizowany. 
10/ Zbiornik  Zbyszek – poszła wzmianka w prasie.  Na poniedziałek umówione spotkanie
      w   sprawie   rozmów  z   Marszałkiem  Województwa  i  z Nadleśnictwem,  ponieważ
      propozycja  taka była  ze strony Starostwa, żeby próbować ruszyć budowę tego zbiornika.
11/ Przewodniczący Rady Gminy –  uczestniczyłem w spotkaniu, zamiast Wójta( ponieważ
     Wójt  brał   udział  w  innym spotkaniu),w  Lipcach  Reymontowskich  odnośnie  nasze-
     go Ośrodka Zdrowia.  Wszystkie gminy mają podobną sytuację jak nasza gmina.
     Kiedy  prowadził  to  Urząd   Marszałkowski    było  dobrze,  natomiast   jak   gminy  to
     przejęły  i   zainwestowały,  wyremontowały   to  coś  złego.  Przyjechał  Pan  Dyrektor 
     Departamentu, marszałek  żaden nie  przyjechał. Podjęte zostało stanowisko jednoznaczne
     Wystąpiliśmy z opinią, żeby Urząd   Marszałkowski odstąpił od jakichkolwiek roszczeń
     i pretensji w stosunku do nas i wszystkich, którzy mają taką sytuację.
     Do Urzędu Wojewódzkiego takie pismo od wszystkich  jednostek  poszło.
     Wójt  informacyjnie- podpisałem  upoważnienie posłance Elżbiecie Radziszewskiej do
      reprezentowania nas w rozmowach z Urzędem Marszałkowskim w tej właśnie sprawie.
     
Punkt 9 i 10 - Interpelacje i wolne wnioski oraz Sprawy różne.

              Przewodniczący Rady Grzegorz Augustyniak odczytał pismo, jakie wpłynęło
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do Rady  Gminy w okresie międzysesyjnym od Pana Jerzego Koniecznego,dotyczące wa-
runkowego  umorzenia  postępowania  karnego  wobec  Pana  Bernarda  Steina  pełniącego 
funkcję Wójta Gminy Kluki (oraz pracownika Urzędu Gminy).
Przewodniczący Rady  - na temat sprawy dyskutowaliśmy. Stanowisko Rady było jedno-
znaczne,  natomiast Pana radnego nie było na sesji. Do Rady Gminy nie wpłynęło żadne 
pismo, że Rada jest pokrzywdzona, ma status pokrzywdzonego, dlatego też niezrozumiałe 
są pretensje. W związku z tym nie udzieliłem odpowiedzi na piśmie. Pozwoliłem sobie na 
zostawienie pisma na sesję, cała Rada niech zadecyduje.
Rada nie zmieniła stanowiska w tej sprawie.
Radna Marzanna Berendtz – czy w budżecie są środki przeznaczone na ubranie dla osób 
reprezentujących na dożynkach?
Wójt – zastanowimy się.
Radny Jerzy Konieczny – chodzi o pozyskiwanie środków pomocowych zewnętrznych, 
jak wygląda ta sprawa?
Wójt – nikt jeszcze wniosków takowych nie bierze na te środki pomocowe. Jeżeli ma Pan 
na myśli gminę Kleszczów, to zobaczymy co się da zrobić.
Przewodniczący Rady  Grzegorz Augustyniak – były problemy z dotarciem informacji 
do radnych na czas lub nie dotarły w ogóle. Jaka jest propozycja?
Radna  Danuta Stankowska -  żyjemy  w dobie  elektroniki,  powiadamiać  za    pomocą 
esemesów, telefonicznie. Taka wiadomość wtedy szybko dociera.
Wójt – nie ma takiej możliwości, musi to być powiadomienie za pomocą poczty, decyduje 
data stempla pocztowego. Dlaczego tak się stało. Dlatego, ponieważ poczta  rozsypała się 
zdrowotnie, jest jeden doręczyciel na cały rejon. Do tej pory nie było takiej sytuacji. 
Przewodniczący Rady – jeśli sytuacja  będzie się  powtarzać  to wtedy będziemy szukać 
innych rozwiązań.
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do P. Skarbnik – czy budżet będzie 
w tym roku. Pani Skarbnik potwierdziła. W związku z tym, to kiedy sesja: przed świętami, 
czy po świętach?
Wstępnie ustalono termin sesji na dzień 28 grudnia br.
Radny  Jerzy Dymiński – chciałem  powiadomić, że 18 grudnia o godz. 10O0   odbędzie 
posiedzenie Komisji Infrastruktury. Nie wysyłać zawiadomień.
Radny Bogdan Trzmiel – prośba o przestawienie godzin oświetlenia ulicznego.
Wójt –  Pan  Urbanowicz przestawiania non stop. Takie sprawy można zgłaszać bezpo-
średnio P. Strzelczyk lub P. Lasoniowi. 
Sołtys z Parzna Pan Jan Włodarczyk –  sprawa  melioracyjna.  Zrobili na drodze od 
Parzna  do Strzyżewic drogowcy most i odkopali 20 m rowu, a dalej woda stoi na łąkach.
Wójt –odkopać samemu, ponieważ są to grunty prywatne. My nie mamy prawa ingerować.
Ja się zorientuję WZMiUW, jeśli rów jest do nich wpisany to spróbujemy ich nakłonić do 
zrobienia.
Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Augustyniak  –(rowy)  „Kardynał”.  Może  ponownie 
wysłać im pismo.
Radny Bogdan Trzmiel  – potwierdził,  tak samo rowy koło Pawełoszka.
Wójt– ZMiUW jest tą instytucją, która wszystkie te spływy kontroluje, oni są uprawnieni 
do  tego, zarówno do wydawania  decyzji nakazujących właścicielom gruntów, jak i do 
kontrolowania . My ponownie wyślemy im  pismo. 
Przewodniczący Rady – umawiamy się,  że  telefonicznie poinformujemy o  następnej 
sesji  grudniowej, gdy będzie wiadomo kiedy ostateczny termin. Później poczta powinna 
już prawidłowo funkcjonować.
Przewodniczący Rady Gminy złożył wszystkim serdeczne życzenia świąteczne, poprosił o 
przekazanie życzeń  także swoim rodzinom.
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Punkt 13 – Zakończenie obrad.

O godzinie 1605 Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zakończył 
obrady.

               ..................................................
Protokołowała: Grażyna Cisowska                      Przewodniczący Rady


